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Verslag vergadering raadsronde raadszaal d.d. 27 september 2016 

Verslag: mevrouw Sinsel 
 
Wegsleepverordening Maastricht 2016 
 
Aanwezig: 
Fractiewoordvoerders: de dames Canisius, Van Ham en Meese en de heren Bonder, Geelen, Kamal, 

Krabbendam, Sabel en Wijnands 
Voorzitter: de heer Erckens 
College: burgemeester Penn-te-Strake 
Griffie: de heer Vinju (secretaris) 
 
De voorzitter opent om 19.39 uur de vergadering. De voorzitter deelt mee dat het doel van deze 
bijeenkomst is om de besluitvorming voor te bereiden. De overeenkomst met de oude wegsleper verliep 
op 31 maart 2016. Om een nieuwe wegsleper de opdracht te gunnen is een openbare aanbesteding 
gestart. Inmiddels is de opdracht gegund en gebeurt het wegslepen door deze partij. Formeel dient de 
gemeenteraad de tarieven die voor het wegslepen in rekening worden gebracht in een verordening vast 
te leggen. In deze verordening dient tevens de bewaarplaats opgenomen te worden. Op 13 september 
2013 heeft nog een stadsronde plaatsgevonden. De voorzitter vraagt of het stuk rijp is voor 
besluitvorming in de raad. 
 
De Seniorenpartij Maastricht (Sabel) concludeert tot een hamerstuk en vraagt nog uitleg over de 
bewaarplaats in Sittard. Mag de eigenaar van het voertuig dan op kosten van de gemeente naar 
Sittard? 
Ambtelijk wordt door de heer Wagemans aangegeven dat de inschrijver twee locaties heeft 
opgegeven. In Sittard wordt pas gestald als in Maastricht bij de Watermolen geen plaats meer is. Hier 
ligt immers het bedrijf van de wegsleper. 
Burgemeester Penn-te-Strake beantwoordt de tweede vraag ontkennend. 
 
De PvdA (Van Ham) herhaalt een vraag uit de stadsronde. Hoe kan het dat dit als mosterd na de 
maaltijd nog hier moet worden afgetikt? Dit is immers ook niet via de reguliere weg gegaan. In maart zijn 
immers al de handtekeningen gezet. De PvdA heeft begrepen dat de nieuwe wegsleper al aan het werk 
is. 
Burgemeester Penn-te-Strake antwoordt dat de tarieven eerst moeten worden aanbesteed. Daarna 
kan dit pas naar de raad. 
Ambtelijk wordt toegevoegd dat het contract tot en met maart 2016 liep. Dit lopende contract is toen 
een aantal maanden verlengd en in de tussentijd kon dus rechtmatig worden weggesleept. Met het 
nieuwe contract vervalt het oude, verlengde contract. Op 1 juli 2016 is het nieuwe contract getekend. 
Dat het nu pas naar de raad komt, heeft ook te maken met het feit dat dit eerst nog door het college 
moest worden vastgesteld en het zomerreces. Het is formeel juridisch juist verlopen. Voor het 
zomerreces (half juli) was ook al bekend dat dit op 13 september 2016 in de stadsronde zou komen. 
 
GroenLinks (Krabbendam) vraagt of men dit misschien eerder had kunnen aanbesteden. 
Burgemeester Penn-te-Strake antwoordt dat op enig moment uit de organisatie het verzoek kwam om 
ook het ‘deurwaardersverhaal’ hierbij mee te nemen. Dit heeft toen tot de verlenging van de termijn 
geleid. 
GroenLinks (Krabbendam) ziet de verordening als een formaliteit en stemt hiermee in. Het stuk is rijp 
voor besluitvorming. 
 
Het CDA (Geelen) stelt vast dat men nu een contract heeft voor vier jaar. Verder is gebleken dat de 
gemeente de afgelopen periode te veel heeft betaald. De vraag is of men langere of kortere contracten 
moet afsluiten. Het CDA concludeert tot een hamerstuk. 
 
De SP (Bonder) concludeert ook tot een hamerstuk en vraagt uitleg over de kosten die worden gedekt 
uit de invorderingskosten V&L. Kunnen deze kosten ook op de bestuurders worden verhaald? 
Ambtelijk wordt aangegeven dat het gaat om het wegslepen bij evenementen. Van tevoren worden 
hiervoor borden geplaatst met de aankondiging van de wegsleepregeling. Het wegslepen komt 
vervolgens op kosten van de gemeente. Dit betreft maximaal tien tot twintig gevallen per jaar. 
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De Seniorenpartij Maastricht (Sabel) vraagt of de kosten op de organisator van het evenement 
kunnen worden verhaald. 
Burgemeester Penn-te-Strake antwoordt ontkennend. 
 
De voorzitter stelt vast dat deze verordening als hamerstuk doorgeleid kan worden naar de 
raadsvergadering van 11 oktober 2016. 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging van de aanwezigen de vergadering om 19.49 uur. 
 
 
Maastricht, 27 september 2016 
 
 
 
Vinju      Erckens 
Secretaris     Voorzitter 


